

Date: 30 December 2025

التاريخ: 30 ديسمبر 2025 م

Subject: Bank Muscat – Kuwait Branch

الموضوع: بنك مسقط - فرع الكويت

We refer to our disclosure dated 6 June 2022, wherein the Bank disclosed that it intends to gradually reduce the operations of its branch in the State of Kuwait with the aim of complete closure of the branch in 2025.

يشير إلى الإفصاح المؤرخ في 6 يونيو 2022م والذي تم فيه إفادة السوق بأن بنك مسقط يعتزم تقليل عمليات فرعه بدولة الكويت تدريجياً في خطوة نحو إغلاق الفرع بشكل كلي في عام 2025م.

The Bank would like to inform the Market that it has completed all necessary procedures for the closure of its Kuwait branch activity. This step was carried out in line with the Bank's earlier commitments, in coordination with the relevant regulatory authorities. The Bank would like to take this opportunity to express its sincere thanks and gratitude to the relevant regulatory authorities for their cooperation in this regard.

يود البنك أن يعلن عن إستكمال كافة الإجراءات الالازمة لغلق نشاطه في دولة الكويت. وقد تم تنفيذ هذه الخطوة بما يتناسب مع التزامات البنك السابقة، وبالتنسيق مع الجهات الرقابية ذات العلاقة. هذا، وينتهي البنك هذه الفرصة ليعرب عن خالص شكره وتقديره للجهات الرقابية المختصة على تعاونهم حول هذا الشأن.



وليد بن خميس الحشار
الرئيس التنفيذي

Waleed K. Al Hashar
Chief Executive Officer

